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"Hyr ut Gullvivan till vandrarhem" 
REJMYRE   
Byarådet: För få övernattningsmöjligheter hämmar traktens utveckling. 
 

Byaråd höll stormöte i början av mars. I en gemensam skrivelse från föreningar och företag till 
Finspångs kommun slår man fast att avsaknaden av övernattningsmöjligheter slår hårt mot 
rörelserna som inriktar sig mot turism. 

–•Det här är ett bekymmer, folk hittar andra alternativ när inte byn har sovplatser, säger Bert 
Kindåker, sekreterare. 

Byarådet föreslår att hantverksbyn byggs om med prioritet på hotell, bageri och café. En annan 
tanke är att Gullvivans förskola flyttas och slås ihop med förskole- och fritaverksamheten vid 
Rejmyre skola. Då kan Gullvivan göras om till vandrarhem med plats för husbilar och husvagnar 
på det intilliggande grönområdet. 

– Enplanshuset och läget passar perfekt. Fastigheten ligger cirka 100 meter från hantverksbyn. Vår 
tanke är att kommunen kanske hyr ut Gullvivan till vandrarhemsverksamhet om några år, 
utvecklar Bert Kindåker. 

På mötet fick dessutom ortens föreningar och företagare chansen att sammanställa sina synpunkter 
i frågan. Ett tiotal intressenter lyfte upp flera exempel på kommande aktiviteter, kurser eller 
tävlingar som riskerar att inte bli av på grund av bristen på övernattningsmöjligheter. 
Synpunkterna kom bland annat från Rejmyre Hembygdsförening och Finspångs Församling som 
planerar Hemvändardagar samt Rejmyre Bågskytteklubb som vill arrangera SM. Även Rejmyre 
Art Lab, Skogsröjet, Reijmyre Glasbruk, Rejmyre Smedja, Rejmyre IF och Kulturbruk Rejmyre 
poängterade vikten av sovplatser för kursdeltagare, konstnärer, festivalbesökare eller 
fotbollsklubbar på läger som vill övernatta. 

 Rikard W Larsson
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